
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. szeptember 15. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Csanádi Gábor,  
Dr. Papp Ágostonné, Farkas Ferenc, Farkas Gáborné, Katus Norbert, Kiss Tamás,Lányi 
György, Lukács István, Szücsi Csaba települési képviselők a mellékelt jelenléti ív szerint, 
valamint az Ügyvédi Iroda képviselői, és a meghívott vendégek. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a Képviselő-testület megjelent tagjait. A 
kiküldött napirend szerint alakulna a mai ülésünk. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. A mobiltelefonokat kérem kikapcsolni, illetve néma üzembe helyezni. 
Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Kissné Géringer Mártát. Köszöntöm az orvosokat is. 
 
Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre  Lukács István  települési képviselő személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai  9  igen,  1 tartózkodási szavazati 
aránnyal Lukács István települési képviselőt jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztották. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok 
tárgyalásáról döntöttek: 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
2./ „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület működéséről és a község tűzvédelmi 

feladatainak ellátásáról szóló beszámoló 
 Előadó: László Tibor tü. parancsnok 
 
3./ Időskorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 Előadó: Lakatos Jánosné, a Gondozási Központ vezetője 
 
4./ Háziorvosi körzetek beszámolója munkájukról 
 Előadó: háziorvosok 
 
5./ Központi Orvosi Ügyelet beszámolója munkájáról 
 Előadó: Központi Orvosi Ügyelet Vezetője 
 
6./ Védőnők munkájáról szóló beszámoló 
 Előadó: védőnők 
 
7./ E g y e b e k: 

a./ Közoktatás-fejlesztési Alapítványhoz benyújtandó pályázathoz saját erő 
biztosítása 

   Előadó: Horinka László polgármester 
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 b./ Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 
   Előadó: Horinka László polgármester 
 
 c./ Wass Albert Művelődési Központ igazgatói pályázatainak elbírálása 
   Előadó: Horinka László polgármester 
     Lukács István, az OMSB elnöke 
 

d./ Sülysáp, Szent István tér 1. sz. ½ hrsz. alatti ingatlan (kivett pártház) 35/860-ad 
rész tulajdonjogának önkormányzati tulajdonba adása 

   Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 e./ Petik Krisztina kérelme 
   Előadó: Horinka László polgármester 
 
 f./ Közterületi fák ültetése 
   Előadó: Horinka László polgármester 
 
 h./ Sőtér kastély feljáratának telekrendezése 
   Előadó: Horinka László polgármester 
  
 i./ Törvényességi észrevétel(ülés előtt kerül kiosztásra) 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője 
 
 j./ Szőlősi patak 3 átereszének áthelyezése (ülés előtt kerül kiosztásra) 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 k./ Csekken történő étkezési térítési díjak befizetése (ülés előtt kerül kiosztásra) 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztés ki lett küldve, mindenki olvashatta. 
Van-e szóbeli kiegészítése az Elnök Úrnak? 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Nincs szóbeli kiegészítésem. 
 
Horinka László polgármester: Örömmel olvastam a beszámolóban, hogy minden ülés 
határozatképes volt, a bizottságban tényleges munka folyik, és azon dolgoznak, hogy az 
oktatás helyzetét javítsák. A beszámolót elfogadásra javasolom, és amennyiben nincs más 
hozzászólás, megköszönöm a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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210/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja az 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
„Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület működéséről és a 
község tűzvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló 
 
Horinka László polgármester: Előzetesen az írásos beszámolót megkaptuk, el is juttattuk a 
képviselőkhöz. Megkérdezem a Parancsnok Urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
László Tibor tü.parancsnok: Nincs szóbeli kiegészítésem. 
 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs kérdés, szavazás előtt szeretném 
megköszönni a Tűzoltóság munkáját, melyről csak pozitív értelemben tudok nyilatkozni. 
Minden esetben lehetett rájuk számítani. Bogdán Flórián emlékét is méltóan ápolják. Talán 
ide kívánkozik, hogy a szertár ügye elég lassan halad, részben anyagi okok miatt. Reméljük, 
hogy mi is tudunk majd segíteni, és pályázatok útján is kapnak segítséget. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

211/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
„Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  László Tibor tü. Parancsnok 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
Időskorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 
Horinka László polgármester: Az írásos anyagból azt gondolom, hogy némi rálátást 
kaptunk, hogy mi zajlik az intézményben. Szeretném megkérdezni, hogy a beszámoló milyen 
időintervallumot ölel fel? 
 
Lakatos Jánosné, az ÖNO vezetője: A beszámolóm az idei évről szól. 
 
Horinka László polgármester : Azért kérdeztem, mert van a beszámolónak olyan része, 
amiről azt gondoltam, hogy az elmúlt évről szól, és volt, ami az idei évre vonatkozott. 
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Kérem, hogy a jövőben legyen figyelembe véve, hogy a beszámoló beszámolótól-
beszámolóig terjedő időszakra vonatkozzon. 
Megköszönöm az ÖNO vezetésének és dolgozóinak a munkát, és a beszámoló elkészítését, 
melyet elfogadásra javasolok. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

212/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja az 
Időskorúak ellátásáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Lakatos Jánosné, az ÖNO vezetője 
 
 
4./ NAPIRENDI PONT: 
Háziorvosi körzetek beszámolója munkájukról 
 
Horinka László polgármester : Három felnőtt körzet és két gyermekorvosi körzet 
beszámolója van egy napirendbe sűrítve. Javasolom, hogy egyenként tárgyaljuk meg a 
háziorvosok munkájáról készült beszámolókat. 
Elsőként az I. sz. háziorvosi körzet orvosát, Dr. Tiba Mariannt kérdezem, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése? 
 
Dr. Tiba Marianna: A beszámolómhoz kiegészítésem nincs. Nevezetesen a napi három óra 
plusz munkával kapcsolatban lenne kérdésem. A másik a rendelő tárgyi lehetőségeinek, 
feltételeinek javítása. Nem gondolok nagy dolgokra, pld. évek óta nem volt tisztasági festés, a 
világítással kapcsolatban vannak problémáink, stb. Nagyon szegényes a váró megvilágítása. A 
rendelőé megoldódott, de van több helyiség is. A rendelő külső világítására is gondolok. Az 
akadálymentesítés is visszatérő probléma.  
 
Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke: Bizottságunk tárgyalta 
a beszámolókat, és mi is egyhangú szavazati aránnyal javasoljuk az akadálymentesítés 
megoldását. Talán megoldást jelentene, ha az ablak helyett előre kerülne a bejárat, így lehetne 
akadálymentesíteni is. Véleményem szerint nem lenne ez egy bonyolult megoldás, de ez úgyis 
az építészek feladata lesz.  
 
Farkas Gáborné : Két beszámolóban is olvasható, hogy több ingyenes szűrővizsgálatot 
szerveznek. A Fő utcai rendelő különböző szűrővizsgálatairól az újság útján szoktunk 
értesülni, de egyébként hogyan lehet ezekről tudomást szerezni? 
 
Dr. Tiba Marianna : Ez változó, de alapvetően helyproblémáink vannak. Az, hogy az 
újságban nem jelenik meg, ez egy kommunikációs hátrány a részünkről.  Van, amikor a cég 
megadja, hogy hány főt tudnak részesíteni ebben az adott szűrésben, ez mindig változó.  
 
Farkas Gáborné: Jó lenne a helyi újság szerkesztőjével tartani a kapcsolatot ezzel 
kapcsolatban, mert van amikor rövid a határidő.  
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Horinka László polgármester : Az ügyelettel kapcsolatban már valóban a tavalyi beszámoló 
kapcsán is felvetődött ez, de emlékeim szerint már korábban is, hogy a napi három óráért nem 
kapnak ellenszolgáltatást az orvosok. Sokat törtem ezen a fejem, a Marosi doktornővel is 
beszéltem erről. A Doktornő azt mondta, hogy jelen formában ezt nem tudja felvállalni, mert 
az orvosok, akiket szerződtetni tud, nagyrészt Budapestről járnak ki. Én ezt az érvelést 
elfogadtam. Úgy gondolom, hogy a jövőben mindenképpen az ügyeletnek kellene ezt ellátni. 
A nagykátai kistérségben három település kivételével az ügyelet ellátása este 8 és reggel 6 óra 
között történik. A három település is most már a kistérség tagja. Talán lesz lehetőségünk az 
ügyelethez csatlakozni, és megoldódik a probléma. Továbbra is azt mondom, hogy ez lenne 
az elsődleges javaslatom. A Marosi doktornő azóta gondolkozott ezen, esetleg tud valamilyen 
megoldást felkínálni? Ha nem, akkor nekünk el kell gondolkodnunk azon, hogy másképp 
oldjuk meg az ügyeleti ellátását. Elfogadom, hogy jelenleg ezt a munkát az orvosok ingyen 
végzik, de az orvosok finanszírozása, és az egészségügy finanszírozása általában problémás 
az országban, azt kell, hogy mondjam, hogy nekünk sincs túl sok olyan forrásunk, amiből el 
tudnánk venni ezt az összeget. Arra kérném a háziorvosokat, akik ebben a rendszerben részt 
vesznek, hogy 2010-ig legyenek türelemmel, 2010-ben pedig mindenképpen megtörténik a 
nagykátai kistérségi ügyelet pályáztatása, és akkor csatlakozunk, vagy valamilyen 
megállapodásra jutunk ezzel kapcsolatban. Kérem, hogy ez fogadják el. 
 
Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője : Én is nagyon sokat 
gondolkodtam ezen. Ahhoz, hogy az orvosok bejussanak dolgozni, hetente két alkalommal 6-
ra kell járni. Én ezt bevállalom azért az 1.500 .- Ft-ért. Évekig kaptuk Mendén az ügyeleti 
készenléti díjat, de már ott sem tudják fizetni. Reggel 7-től este 6-ig ketten váltjuk egymást. 
Aki dolgozik, az ügyel. Most három orvos kiesett nálunk is. Rendszeres stressz ennek a 
megoldása. 2010-ben, ha elveszik az ügyeletet, talán meg fogok pihenni. Utána, ha a 
nagykátai nem válik be, ezt vissza velem nem tudja senki megcsinálni. Amit mi kialakítottunk 
a nyugalmat és békét, ami ott van, még egyszer nem fogjuk csinálni. Mi így oldjuk meg, 
egymás között.  
Kiderült, hogy az ajtó melletti csengő beázik, és akkor állandóan csenget, oda kellene egy 
kicsi előtető. 
Sülysáp közigazgatási határát szeretném tudni, hogy hol van? A monori irányítás megszűnt, 
most Cegléd irányít, és nem tudják a határokat.  Kérek egy hivatalos papírt erről. Mindhárom 
községtől fogok kérni. 
 
Horinka László polgármester : Én is az ügyelethez szeretnék hozzászólni, a jelenlegi 
működésével nincs semmi kifogásunk, elégedettek vagyunk, azonban az Önkormányzat 
finanszírozása is meglehetősen sok kívánnivalót hagy maga után, nem mindegy, hogy 
mennyiért működtetjük. 15 ezer embert lát el ez az ügyelet. Nálunk csak az OEP 
finanszírozásból lehet működni. Ha a nagykátai ügyeleti rendszer látná el Sülysápot, az nulla 
forint lenne. még feszít bennünket az a három óra ellátatlan idő, amiért a mi háziorvosaink 
pénzt szeretnének kapni. Az országban tudom, hogy nagyon sok helyen perre mentek ezért a 
díjért. Szeretném, ha meg tudnánk állapodni 2010-ig a jelenlegi működésben.  
 
Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője: Szeretném elmondani, hogy 
Ajkán óránként 7 eFt-ért ügyelnek a háziorvosok. 
Olyan mennyiségű pénzeket fizetek az ügyeletnek ki, hogy el sem tudom mondani, mindig 
mindenért nem tudok iderohangálni. Állandóan vannak plusz kiadások.  
 
Dr. Tiba Marianna: Természetesen valamennyi orvosnak komoly eszköztára van. 
Tudomásul kell venni az anyagi helyzetet, amit én már 28 éve tudomásul veszek, még 2 évig 
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tudomásul is fogom venni. A fiatal kollégák nyilván kicsit nehezebben veszik ezt. Azt tudni 
kell, hogy akármilyen szolgáltatóval plusz három órát kíván az Önkormányzat szerződni, 
annak is ára lesz.  
 
Horinka László polgármester : Ezt én sem gondoltam másképp. Javasolni szeretném, hogy 
egyesével fogadjuk el a beszámolókat, azon túl azt mondom, hogy majd a Hivatal Műszaki 
Csoportja felméri az akadálymentesítést, de jó lenne, ha a Faluszolga Kft. is felmérné. Az 
lenne a jó, ha lehetne majd erre is pályázatot beadni. A legszükségesebb dolgokat vegyük elő. 
Legyen meg az akadálymentesítés, a lámpacsere, stb, ami egy szimpla költségvetésből 
kihozható. Teljes átalakítást nem támogatok, csak a legszükségesebbeket.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

213/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az I. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Tiba Mariann eddig végzett 
munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Tiba Marianna háziorvos 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

214/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportja a Losonczi utcai orvosi rendelőnél mérje fel a 
legszükségesebb felújítási munkálatokat, és egyben az akadálymentesítés feltételei is 
kerüljenek megoldásra. 
 
Felkérik a PMHIV Műszaki Csoportját, hogy a felmérést terjesszék a Pénzügyi Bizottság 
következő ülése elé, amelyre Dr. Tiba Mariann és Dr. Marosi Gyöngyi is meghívást kapjanak. 
 
Határidő: 2008. október 15. 
Felelős: PMHIV Műszaki Csoportja 
 
 
Horinka László polgármester: Következik a II. sz. háziorvosi körzet beszámolója, 
megkérdezem Dr. Fábián Gábor urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Dr. Fábián Gábor: Nincs szóbeli kiegészítésem. 
 
Horinka László polgármester:  A Doktor Úrral is beszéltem már az ügyelettel kapcsolatban. 
A háziorvosi körzetről készített beszámolót elfogadásra javasolom a T. Képviselő-testület 
felé. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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215/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az II. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Fábián Gábor Péter eddig végzett 
munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos 
 
 
Horinka László polgármester: Következik a III. sz. háziorvosi körzet beszámolója. 
Megkérdezem Dr. Bori Andreát, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Dr. Bori Andrea: Nálunk a kommunikációs probléma abból adódik, hogy nem szerepel a 
szűrővizsgálat külön, hanem együttműködünk a Vöröskereszttel. Általában ezeken a 
vizsgálatokon 5-6 egészségügyi dolgozó vesz részt, ingyen minden alkalommal. Egy-egy 
ilyen vizsgálatnál 130-200 embert szűrűnk le, de fizikailag lehetetlen ennél többet ellátni. 
Nekünk olyan nagy reklám nem is kell. Az anyagköltségét nem gyógyszercégek 
szponzorálják, általában mi szerezzük be az anyagokat saját zsebből, és elég nagy az 
anyagköltség. Ennél több tesztet nem tudunk megvenni, ez is tetemes teher anyagilag.  
 
Farkas Gáborné: Én úgy gondolom, hogy lehetőséget kellene nyitni arra, hogy a falu minden 
lakója hozzáférjen a szűréssel kapcsolatos információkhoz. 
 
Dr. Bori Andrea: Mi nyitottak vagyunk, gyakorlatilag azok jönnek, akik ismernek 
bennünket. 
 
Horinka László polgármester : Én javasolom, hogy fogadjuk el a Doktornő beszámolóját, 
természetesen megköszönve az eddig végzett munkáját. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

216/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az III. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Bori Andrea eddig végzett 
munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Bori Andrea háziorvos 
 
 
Horinka László polgármester: Most pedig térjünk át a gyermekorvosi körzetek 
beszámolójára, kezdve Dr. Borbély Judit gyermekorvos beszámolójával. Kérdezem, hogy 
van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Dr. Borbély Judit : A rendelő bejáratánál az akadálymentesítés időközben megtörtént, amit 
nagyon köszönök.. Az ügyelettel kapcsolatban javasolnám, hogy ezt a három óra kérdéses 
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időt esetleg egy külön személlyel nem lehetne megoldani, akár egy nyugdíjassal is, aki ezt a 
készenlétet vállalja? 
 
Horinka László polgármester : Mindenképpen olcsóbb lehetne nekünk is, ha Kókát és 
Tápiószecsőt be lehetne vonni az ügyeleti rendszerbe. Erre már több kísérletet is tettem, de 
eredménytelen volt. A nagykátai ügyeleti rendszer sem működőképes így, ahogy van, mert 
akkor annyira megnőne a létszám, hogy nem lehetne ellátni. Viszont jelenleg Szecsőt és 
Kókát bevonni ebbe a rendszerbe nem egyszerű. Nekik sem mindegy, hogy jelenleg ingyen 
ellátja a Nagykátai Ügyeleti Központ az ő ügyeleti idejüket.  
 
Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője : Bele is férne még az időnkbe is. 
 
Farkas Gáborné: Nagyon fontosnak tartanám, hogy a gyerekek esetében a kiszűrt 
elváltozásokat nyomon kövessék, mert mint pedagógus egy elég rossz összetételt látok. Sok 
gyereket nem visznek el a szakrendelésre, ahová megkapják a beutalást. Azt tartanám 
fontosnak, hogy ez legyen nyomon követhető. A CSASE ráhatását, segítségét is kellene kérni 
ennek érdekében.  
A gyerekeknek is, de a felnőtteknek is a gyógytornáztatását meg kellene oldani. Elhangzik a 
beszámolóban, hogy a sülysápi betegek számára nem elérhető az OEP finanszírozott 
gyógytorna. Jó lenne ezt felülvizsgálni. Ennek utána kellene nézni, és lépéseket tenni ennek 
érdekében. A legfontosabb lenne, hogy a gyerekeket a betegségektől megóvjuk.  
 
Dr. Tiba Marianna: Az úszás nagyon sok mindent kivált gyógytorna vonalon, ha az 
működik. Ha ebben tudna az Önkormányzat anyagilag segíteni, az nagyon jó lenne. 
 
Farkas Gáborné: A statisztikák jelenleg az úszástámogatás mellett vannak, minden 
évfolyamban úsztatjuk a gyerekeket, a negyedikeseket. Valóban minden sülysápi gyereket 
érintene, ha levinnénk a harmadikos évfolyamra az úszást, és két évfolyamon keresztül 
úsztatnánk őket. Ennél demokratikusabban nem tudnánk támogatni a felnövekvő 
gyermekeinket.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Véleményem szerint a szülő akkor teheti a legnagyobb 
dolgot, hogy ha a gyermekét fogja és elzavarja a számítógép elől, és kiküldi az udvarra, a 
sportpályára, stb.  
 
Horinka László polgármester: Javasolni szeretném a beszámoló elfogadását. 
 
A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

217/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az I. sz. 
gyermek-háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Borbély Judit eddig 
végzett munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Borbély Judit háziorvos 
Horinka László polgármester: Következik Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos beszámolója. 
Kérdezem, hogy van-e a Doktornőnek szóbeli kiegészítése? 
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Dr. Balog Erzsébet:  A festéssel kapcsolatban szeretnék kérni segítséget, hiszen, kb. 6 éve 
volt kifestve a rendelő. Várható, hogy az ÁNTSZ szóvá is teszi. Az egész rendelőt ki kellene 
festeni, a váró rendkívül rosszul néz ki.  
 
Horinka László polgármester: Van festőnk a Faluszolga Kft-nél, így ezt meg tudjuk oldani, 
anyagköltség ellenében. A beütemezés a kérdés, valószínűleg egyik hétvégén lesz 
megoldható. 
 
Dr. Balog Erzsébet: Egy szakember azt mondta, hogy meg lehet oldani 15 eFt-ból, hogy a 
rendelőből lehessen szabályozni a melegítést. 
 
Dr. Borbély Judit: Ha megtörténik a festés, akkor szükségesnek tartom, mivel van egy 
vízmelegítő a váróban, aminek a bekötése nem történt meg szakszerűen, ezt a gumicsövet a 
közelmúltban több alkalommal is kihúzták kívülről. Azt szeretném kérni, hogy ennek a 
lecsöpögő részét kössék be rendesen.  
 
Horinka László polgármester : Jogos az észrevétel és a kérés. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

218/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az II. sz. 
gyermek-háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Balog Erzsébet eddig 
végzett munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Balog Erzsébet háziorvos 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

219/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Gyermekorvosi Rendelőben a Faluszolga Kft. végezze el a tisztasági festést, a bojler kifolyó 
szakszerű beszerelését, és a fűtésszabályozás beszerelését. 
 
Határidő: 2008. október 30. 
Felelős: Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
 
 
5./ NAPIRENDI PONT: 
Központi Orvosi Ügyelet beszámolója munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Véleményem szerint már eléggé kitárgyaltuk az ügyeleti 
tevékenységet. Én javasolom a beszámoló elfogadását. 
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

220/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
Központi Orvosi Ügyelet beszámolóját munkájáról. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője 
 
 
 
6./ NAPIRENDI PONT: 
Védőnők munkájáról szóló beszámoló 
 
Szücsi Csaba:  Szeretném megkérdezni, hogy milyen időszakról szól a beszámoló. 
 
Fontos Magdolna védőnő:  A beszámolónk 2007. januártól december 31-ig terjedő 
időszakról szól. 
 
Szücsi Csaba: Van-e akadálya annak, hogy a következő beszámoló szeptembertől 
szeptemberig szóljon? Ebben az esetben, ha ez lehetséges, akkor legközelebb 1,5 évről írják a 
beszámolót. 
 
Csanádi Gábor: Javasolom, hogy a beszámolók tekintetében maradjuk a naptári évnél.  
 
Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője: Én azt javasolnám, hogy tegyük 
az év elejére, áprilisra vagy májusra a beszámolók elkészítését. 
 
Dr. Borbély Judit: Szerintem pedig maradjunk a beszámolótól beszámolóig 
 
Horinka László polgármester: A védőnőktől tavaly kértük, hogy egységesítsék a 
beszámolóikat, és örömmel látom, hogy ez meg is történt. Pontosítani kellene, hogy milyen 
időszakra szóljon, éppen ezért, ha egyetértetek vele. 
 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy egyszerre fogadjuk el a három beszámolót. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

221/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
védőnők munkájáról szóló beszámolókat. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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  Fontos Magdolna védőnő 
  Szanyi Jánosné védőnő 
  Nagy Jusztina védőnő 
 
 
7/a. NAPIRENDI PONT: 
Közoktatás-fejlesztési Alapítványhoz benyújtandó pályázathoz saját 
erő biztosítása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

222/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, hogy a Pest 
Megyei Közoktatás-fejlesztési Közalapítvány Kuratóriuma által kiírt „Nevelési-oktatási 
intézmények, a fenntartók által elfogadott, módosított ütemterv szerinti, az ütemtervben 
szereplő, de eddig meg nem valósult eszközbeszerzésének biztosítására” című pályázat 
benyújtásához 35.000.- Ft, azaz Harmincötezer forint önerőt biztosít, melyet Sülysáp 
Nagyközség Önkormányzatának költségvetéséből kíván finanszírozni. 
 
Felkérik a Jegyzőt és a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
7/b. NAPIRENDI PONT: 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 
 
Horinka László polgármester: Megérkezett a kiírás, amit olvashattatok is. Javasolom, hogy 
novemberben tárgyalja az OMSB. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

223/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, hogy a 
Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj pályázatot benyújtja. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Jegyzőt és a Polgármestert, valamint az Oktatási, Művelődési és 
Sport Bizottság Elnökét, hogy a pályázat benyújtása érdekében a szükséges intézkedéseket 
tegyék meg. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30., illetve 2008. november 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Lukács István, az OMSB elnöke 
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7/c. NAPIRENDI PONT: 
Wass Albert Művelődési Központ igazgatói pályázatainak elbírálása 
 
Horinka László polgármester: Sajnos a három pályázó közül egyiknek sem volt meg a 
szükséges végzettsége az állás betöltéséhez. 
 Az OMSB javasolta, hogy hirdessük meg újra, de véleményem szerint lehet, hogy másképp 
kellene ezt a feladatot ellátni, és nem művelődési ház igazgatót kellene keresni, inkább 
javasolnám, hogy az OMSB-nek adjuk vissza, hogy egy újfajta közművelődési koncepciót 
dolgozzanak ki. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

224/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Wass Albert 
Művelődési Központ igazgatói állásának betöltésére kiírt pályázatot eredménytelennek tekinti, 
mert a beérkezett pályázatok egyike sem felel meg az előírásoknak. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
Horinka László polgármester: Javasolni szeretném, hogy ezzel egyidőben az OMSB-t 
bízzuk meg azzal, hogy az újabb pályáztatás helyett egy új koncepciót dolgozzon ki a 
közművelődési feladat ellátására vonatkozóan. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

225/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri az Oktatási, Művelődési 
és Sport Bizottságot, hogy a Wass Albert Művelődési Központ igazgatói állásának 
megpályáztatása helyett dolgozzon ki egy új koncepciót a közművelődési feladat ellátására 
vonatkozóan. 
 
Határidő: 2008. október 15. 
Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
7/d. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp, Szent István tér 1. sz. ½. Hrsz. alatti ingatlan (kivett 
pártház) 35/860-ad rész tulajdonjogának önkormányzati tulajdonba 
adása 
 



 13

Horinka László polgármester: A Polgármesteri Hivatal épületében van egy rész, a 
titkárságnak, a kistárgyalónak, a pályázatírónak, a polgármesternek és a jegyzőnek helyet adó 
blokkban, ami nem a mi tulajdonunk, ezt szeretnénk megszerezni. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

226/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, hogy a 
Sülysáp, Szent István tér 1. sz. ½ hrsz. alatti ingatlan 35/860-ad résztulajdonjogának ingyenes 
önkormányzati tulajdonba adását kezdeményezi. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Horinka László polgármestert, hogy tegye meg a 
szükséges intézkedéseket az ingatlan tulajdonjogának az Önkormányzat részére történő 
megszerzése érdekében. 
 
Az ingatlant az Önkormányzat a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Törvény 8. §. 
(1) bekezdésében meghatározott közszolgáltatások ellátása érdekében kívánja tulajdonba 
venni, mely az Önkormányzat vezetésének, valamint a Polgármesteri Hivatal Szervezési 
Csoportjának elhelyezését szolgálja. 
 
Az Önkormányzat saját költségén vállalja az ingatlan környezeti állapotának felmérését, 
szükség esetén kármentesítését és az ingatlan vonatkozásában lemond az Állammal szemben 
támasztott bármely követeléséről. 
 
Az Önkormányzat nyilatkozik arról, hogy a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségeket 
– ideértve a művelési ág megváltoztatásának költségét is – megtéríti, vállalja hogy a fent 
nevezett ingatlan tulajdonjogát az ingatlanra vonatkozó terhekkel együtt veszi át. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
7/e. NAPIRENDI PONT: 
Petik Krisztina kérelme 
 
Horinka László polgármester: Az előző ülés végén már felvázoltam a helyi buszközlekedés 
beindításának a lehetőségét, amit ha a Testület támogat, január 1-től be is lehetne indítani. Ez 
megoldaná a gyerekek iskolába indítását is.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A levél második része azonnal teljesíthető.  Ez is megoldaná 
a problémát alapvetően. A szülőnek a fő gondja volt, hogy amennyiben hideg idő van, a 
gyerekeknek ne kelljen kint várakozniuk.  
 
Horinka László polgármester: Az intézményvezetőket tájékoztatjuk és kérjük, hogy oldják 
meg ezt a problémát. 
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Az iskolabusszal kapcsolatban a szőlősi járatot oda kiterjeszteni nem látom megfelelőnek. 
Elfogadom, hogy ott nagy a forgalom, veszélyes, nincs járda, sok a probléma. A kérelem első 
részével kapcsolatban felveszem az illetékes céggel a kapcsolatot a buszjárat beindítása 
érdekében. 
 
Farkas Gáborné: Véleményem szerint a buszjáratot nem tudjuk megoldani. A szőlősi 
ügyelettel kapcsolatban egy tollvonásba került, hogy a következő héttől már másképp 
működött az ügyelet, ennek úgy gondolom, hogy itt sincs semmi akadálya.  
Az iskola háromnegyed héttől fél nyolcig ügyeletet szervez. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

227/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Móra Ferenc Általános 
Iskola Igazgatóját, hogy az Úri útról érkező gyermekek részére (6.45 és 7.30 óra között) 
nevelői felügyelettel ügyeletet biztosítani szíveskedjen. 
 
Határidő: 2008. szeptember 20. 
Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
 
7/f. NAPIRENDI PONT: 
Közterületi fák ültetése 
 
Horinka László polgármester: Három ajánlatot kértünk, de a harmadik nagyon magas volt, 
így nem is terjesztettem a Képviselő-testület elé. Különböző fajokra tesznek javaslatot, 
mérettől, fajtól, sokmindentől függ, hogy mennyibe kerülnek. Nem tudom, hogy a Testület 
erre mennyit akar szánni, sajnos vannak rossz tapasztalataink. A fák egy része a locsolás 
hiánya miatt pusztult ki. 
 
Katus Norbert : Véleményem szerint inkább kevesebb fát vegyünk, de földlabdásat.  
 
Horinka László polgármester :  Az árajánlatok földlabdás fákról szólnak. Az árakban talán 
kedvezőbb a tóalmási cég. 
 
Farkas Gáborné : Szeretném, hogy tegyünk kísérletet arra, hogy a lakosságot is bevonjuk a 
faültetésbe és karbantartásba, mert így látnám csak az életbenmaradási esélyt. 
 
Kiss Tamás: Először el kellene dönteni, hogy melyik területet akarjuk fásítani. Óriási a 
különbség  parkosítás és fásítás között. 
 
Katus Norbert: Első körben azt gondolom,  hogy  legyen egy sikeres faültetésünk nekünk.  
 
Szücsi Csaba: Önmérsékletre szeretném felszólítani a testületet anyagi vonatkozásban. Igen 
jól mutatós projektet kellene az embereknek mutatni, egy kis helyre koncentrálva. 
 
Farkas Gáborné: Óriási különbség van a konténerezett fák és a szabadgyökerűek között.  
Ezek a szabadgyökerűek még ott is csődöt mondtak, ahol locsolva voltak. 
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Lukács István, az OMSB elnöke : A két templom környékét tudom elképzelni faültetésre, 
vagy a többi vallási község területét, nekik felajánlanám, mert példamutatóan ápolják a 
növényeket. A másik a sápi játszótér előtti volt gyakorlókert, ahol  folytatnám a parkosítást, 
illetve a pelenkatelepi játszótér, amit egy közösség csinált valamikor, és be kellene segíteni 
nekik a faültetésbe. Ott is van nekünk önkormányzati területünk. A volt szőlősi iskolakertben 
is lehetne ültetni, ott valamikor rengeteg fa volt. 
 
Farkas Gáborné: A szőlősi játszótér környékén egy sövénykerítést is ki kellene alakítani 
minél előbb. 
 
Kiss Tamás: Véleményem szerint inkább az intézményeket parkosítsunk.  
 
Lányi György:  Talán jobb lenne, ha a TFKB és a Pénzügyi Bizottság mondaná meg, hogy 
hol legyen a faültetés, és mekkora összegből. 
 
Farkas Gáborné: Javasolom, hogy most egy összeget szavazzunk meg, és jelenleg meg egy 
cikk az újságban. 
 
Kiss Tamás: Véleményem szerint most a szőlősi játszótér és környékét kellene rendbetenni 
(pelenkatelep) 
 
Horinka László polgármester: Akkor most a pelenkatelepi játszótérről beszélünk, annak a 
területnek egy részére lett megterveztetve a KRESZ-park. A tervek figyelembevételével lehet 
oda ültetni a fákat. 
Terveim között szerepel az is, hogy a parkgondozók létszámát a jövőben kettőre 
csökkenteném, és a Faluszolga Kft-nél helyezném el őket.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

228/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. évben a 
Szőlősi játszótérre ültet vegyes fajtájú fákat, maximum 300 eFt összeghatárig. 
 
Felkérik a Faluszolga Kft. Ügyvezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 30. 
Felelős: Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
 

 
 

Katus Norbert települési képviselő az ülésről távozott ! 
7/h. NAPIRENDI PONT: 
Sőtér kastély feljáratának telekrendezése 
 
Horinka László polgármester : Személyesen beszéltem a Korponai Lászlóval és kölcsönös 
kompromisszum után ezt az összeget találtuk elfogadhatónak.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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229/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, hogy a 
Sülysáp, Dózsa Gy. u. 850 hrsz-ú, 3 ha 0802 m2 közterülethez a 937 hrsz-ú, 1471 m2 
területből 149 m2 területet a Sőtér kastély megközelítése céljából megvásárol. 
A megvásárolandó terület ára : 149.000.- Ft, azaz Egyszáznegyvenkilencezer forint. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
7/i. NAPIRENDI PONT: 
Törvényességi észrevétel 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : A Közigazgatási Hivatal a februárban megalkotott  
költségvetési rendeletünket szeptemberben észrevételezte, addig megtörtént a kötvény 
kibocsátás, amit ők hitelként értelmeztek. Emiatt kellett egy új szakaszt betenni a 
költségvetési rendeletbe. Nem látom az okát, hogy ez most miért volt igény. 
 
Horinka László polgármester: A Pénzügyi Csoport Vezetője telefonált ez ügyben, és azt a 
választ kaptuk, hogy nem a kötvénykibocsátás miatt van ez, hanem ha évközben működési 
problémák merülnek fel és hitelt kell felvenni, akkor a rendeletben nincs meg a hogyanra a 
választ. Ezért kellett ezt meglépni.  
 
Szücsi Csaba: Ez egy koncepció, amit most találtak ki, felszólították az önkormányzatokat, 
mert ők ebben valamilyen tendenciát látnak.  
 
A Képviselő-testület tagjai 8 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendelet-
módosításáról döntött: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
14/2008.(IX.15.) számú rendelete 
2008. évi Költségvetéséről szóló 

2/2008. (II. 18.) sz. rendelet módosításáról 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról szóló többször módosított 1992. 
évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2008.évi költségvetéséről szóló 2007. 
évi CLXIX. törvény alapján 2008. évi költségvetési rendeletét az alábbi rendeletét az alábbiak 
szerint módosítja: 
1.§ A Költségvetési rendelet 8.§. az alábbiak szerint módosul: 
 
(1) Az intézményi többletbevételek felhasználási jogát a képviselő-testület magának 
fenntartja. Az címeknél képződött bérmegtakarítás csak a képviselő-testület jóváhagyásával 
használható fel. A köztisztviselők illetmény kiegészítésének mértéke az alapilletmény 20% 
március hó 01. napjától. 
(2) Hitel felvételének ügyintézésével, annak Képviselő-testületi előterjesztésével 
megbízza a polgármestert. 
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2.§. 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint 
a Magyar Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2007. évi CLXIX. törvény 
rendelkezései az irányadók.  

(2) Jelen rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba.  
 
(3) A rendeletet a helyben szokásos módon – a hirdetőtáblán történő kifüggesztéssel - kell 

kihirdetni. Kihirdetéséről a jegyző gondoskodik. 
 
 

Sülysáp, 2008. szeptember hó 15. 
 
 

 Horinka László     Gulyásné dr. Gál Ilona  
      polgármester                                                          jegyző 

 
 
 
Záradék: 
A rendelet kihirdetése – a hirdetőtáblán történő kifüggesztéssel megtörtént.  
 
2008. szeptember 16. 
 
 
7/j. NAPIRENDI PONT: 
Szőlősi patak 3 átereszének áthelyezése 
 
Horinka László polgármester : Sajnos a tervek nem érkeztek meg. Ha meg akarjuk csinálni, 
akkor egy versenyeztetős árajánlatot is be fogok kérni.  
 
Kiss Tamás : Véleményem szerint meg kellene várni az ajánlatot. És szerintem ne 
terveztessük újra. 
 
Horinka László polgármester: 10-12 mFt-ba kerülne nagyságrendileg, kérdés hogy ezt 
vállaljuk-e ? Természetesen ez már csak jövőre lenne meg. Addig viszont a tervátdolgoztatást 
is el lehetne készíttetni.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Nekünk példát kellene mutatnunk, hogy törvényesen 
járunk el. 
 
Horinka László polgármester : Ezt a pénzt már csak jövőre tudjuk rászánni, és legalább 
tavasszal lehetne elkezdeni a munkálatokat. 
Véleményem szerintem újíttassuk fel a terveket és engedélyeztessük, majd kérjük be az 
árajánlatokat. 
 
A Képviselő-testület tagjai 7 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
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230/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a szőlősi 
patak rendezése érdekében a 2003. évben készített terv felülvizsgálatát megrendeli, majd 
benyújtja engedélyeztetésre az illetékes hatósághoz. A vízjogi engedély megszerzése után 
egyszerűsített közbeszerzési eljárás keretében megpályáztatja a terv I. ütemének (a vasút és az 
Iskola utca közötti szakasz) kivitelezési munkálatait, melynek eredményéről a Képviselő-
testület dönt. 
 
Felelős: Horinka László polgármester 
Határidő: engedélykérelem benyújtására: 2008. október 30. 

Közbeszerzési eljárás lefolytatására: az engedély megszerzését követő 60-ik 
nap. 

 
 
7/k. NAPIRENDI PONT: 
Csekken történő étkezési térítési díjak befizetése 
 
Horinka László polgármester: Arról van szó, hogy bizonyos pótlékok megszűntetését kértük 
a közalkalmazotti megállapodásokban, többek között a pénzkezelési pótlékot is. A 
pénzkezelés, amiért a pótlék jár megszűnne, az adminisztráció ott maradna, de ez munkaköri 
feladat. Ez egy kalkuláció nagyjából, hogy mekkora összeget lehet ezzel megspórolni. A 
csekkes befizetésnek is van költsége, de kb. a harmada, és ez így egyszerűbb lesz.  
Először számlát kell kiállítani, mivel csekkes befizetés van, halasztott a befizetés. A 
számlázásra a pénzügy felkészült, legalábbis folyamatban van, a jövő hónapban már gépesítve 
lesz, ki lesznek nyomtatva a számlák.  
 
Kiss Tamás: Ennek ez az oka, hogy a pótlékot megvontátok az étkezésszervezőtől? 
 
Horinka László polgármester : Igen.  
 
Kiss Tamás: Alapvetően azt kellene megnézni, hogy az egész faluban 4 x 18 eFt-os pótlékkal 
el lehet-e látni ezt a feladatot?  
Farkas Gáborné: Ezzel a változtatással megszűnik a melegétkezési utalvány elfogadása is. 
 
Horinka László polgármester : Ebben a hónapban már a csekkek mennek ki, és azon 
történik a befizetés. Igazából a számlázó programot még nem állítottuk üzembe, így még 
vissza lehet vonni.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Emlékeim szerint a két iskolavezető is a csekk mellett 
tette le voksát. 
Farkas Gáborné: A pedagógusok között ennek elég negatív visszhangja van, mert a munka 
oroszlánrésze náluk marad, csak nem kapnak érte semmit. 
 
Szücsi Csaba: A bizonyos kötelező óraszámemelés, és az összes többi is pontosan erről szólt, 
pénzt nem kapnak többet, viszont a munkájuk marad. 
 
Horinka László polgármester : Még mindig nem a pénz megtakarítása ennek a lényege. 
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Lukács István, az OMSB elnöke : Egy évvel ezelőtt még a Kiss Tamás által vezetett 
Pénzügyi Bizottság hozta meg a döntést, hogy a pótlékokat nézzük végig, és vegyük vissza. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 6 igen, 3 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

231/2008. (IX.15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

1. Az Önkormányzat kimondja, hogy az oktatási-nevelési intézményeknél dolgozó 
étkezési felelősök erre vonatkozó pótlékát, annak közterheivel együtt 2008. évi 
költségvetésükből (3 hónapot érint) visszavonja. 

 
 
Móra F. Általános Iskola: 
 
Pénzkezelési   4 fő havi      4 x  18000 Ft 
Gyif    1 fő havi             6000 Ft 
Rendszergazda     1 fő havi             14000 Ft       
ÖSSZESEN:    92.000.-Ft/Hó azaz 276.000.-Ft erre az évre 
 
 
Szent István Általános Iskola 
 
Tűz- és balesetvédelem                           havi: 5.200.- 
Pénzkezelés megbízott közalkalmazott   havi: 18.000.-       
Összesen:     23.200.-Ft/hó azaz 69.600.-Ft erre az évre 
 
 
Összevont Napközi-otthonos óvoda: 
 
Tűz-és 

munkavédelmi p. 

mértéke a pótlékalap 10 %-a 2.000.- Ft  % - Ft 

Gyiv pótlék mértéke a pótlékalap 30 %-a 6.000.- Ft 30 % - Ft 

Pénzkezelési p. mértéke a pótlékalap 90 %-a 18.000.- Ft 90 % - Ft 

 
ÖSSZESEN:    26.000.-Ft/hó azaz 78.000.-Ft erre az évre 
 
Az évnek erre a 3 hónapjára 423.600.-Ft, valamint ennek járulékai – hozzávetőleg - 
összesen: 563.388.-Ft. 
 
 

2. Az étkezési díjak befizetése 2008. szeptember hó 01. napjától az Önkormányzat által 
biztosított költségvetési elszámolási számlájára szóló csekken történik, melyről 
szeptember hónapban az intézmények, majd 2008. október hónaptól a Polgármesteri 
Hivatal Pénzügyi Csoportja számlát állít ki. 

3. Az ügymenetre vonatkozó szabályozást a Pénzügyi Csoport kidolgozza. 
 
Határidő: folyamatos 
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Felelős: Intézményvezetők 
 
 
Egyéb bejelentések: 
 
Horinka László polgármester: A partfal csúszása miatt az ügymenet ott tart, hogy megvan 
az építési engedély, beadtuk a pályázatot, a közbeszerzési eljárás folyamatban van. 
 
A Nepomuki szoborral kapcsolatban az Egyházközség nem pályázott, teljesen tévút volt, a 
szobor a Váci Egyházmegyének a tulajdona, és a Sápi Egyházközség azt tervezte, hogy 
pályázati pénzmaradványból felújítják. Az Örökségvédelem nem enged semmihez 
hozzányúlni. Javaslat, hogy várjuk meg, hogy marad-e a pályázati pénzükből. 
A Sápi Egyházközség kapott talán 1,5 mFt összeget a lépcső helyreállítására. Nem jutnak 
előre és vissza akarják adni nekünk a pénzt. Az Örökségvédelem rájuk szállt, és nem halad 
ennek az engedélyeztetése sem. Javasolom, hogy ha visszaadják, bízzuk meg a Faluszolga 
Kft-t, hogy kezdjék el a lépcsőt megcsinálni. 
 
Csanádi Gábor: Két lépcsőfokkal lejjebb van a sekrestye, ott egy rézsűt kell kiképezniük, 
mert a Műemlékvédelemnek ez sem tetszett. 
 
Szücsi Csaba: Ma jutott a tudomásomra, hogy három település összeállt szennyvíz 
kérdésében és kaptak már 180 mFt-ot az előkészítésre (Valkó, Vácszentlászló, Zsámbok).  Mi 
a helyzet a mi projektünkkel? 
 
Horinka László polgármester : Teljesen másképp áll a két dolog, ők nem kiemelt 
projektként benyújtották a pályázatukat a KEOP-ra, mi viszont kohéziós alap támogatásra 
voltunk előjegyezve. Mi automatikusan a második fordulóban vagyunk, teljesen át kell 
dolgoznunk a pályázati anyagunkat, ráadásul sokallják a költségeinket, amit csökkenteni kell. 
El kell azt is mondani, hogy megbíztunk egy műszaki szakértőt, aki tesz olyan ajánlatokat, 
hogy a Jaspersnek meg tudjunk felelni. Úgy kell összeállítani az anyagot, hogy a Jaspers 
támogassa. Ez áldozatokkal fog járni, mégpedig csökkenteni kell településenként bizonyos 
mértékben a csatornázott szakaszokat. 97-98 % az elfogadott. Sülysápot én láttam a térképen, 
rosszul voltam tőle. Annyi a lényege, hogy minimalizálunk kell, hogy minél kevesebb terület 
maradjon ki. A teljes településre nem lehet pályázni. Az Unió ezt nem fogja támogatni, mert 
rontja a fajlagos és egyéb mutatókat. Egy jelentős, mintegy 6 km-nyi területet érintene 
Sülysápon.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Ez azt jelenti, hogy az önkormányzat saját ereje 
növekszik? 
 
Horinka László polgármester : Egész biztosan ezt fogja jelenteni. 
Csatornáról rengeteget lehetne beszélni. Talán március környéke lesz, amikor a pályázat be 
tud menni a hazai szervezethez, és remélhetőleg jövő év végén lesz döntésünk. 
 
Cseri Péter alpolgármester, települési képviselő az ülésre 
megérkezett ! 
 
Horinka László polgármester: A Közútnál jártunk az Alpolgármester Úrral együtt a Kossuth 
Lajos utca ügyében, a Pest Megyei Igazgató támogatja az elképzelésünket, hogy az önerőből 
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vállalnak egy részt, viszont nem náluk van a pénztárca. Van egy olyan probléma, hogy a 
Vasút utcánál a buszmegállóig tart a felújítás, erre esély nincs a Közút szerint, hogy 
belepasszírozzák ezt a 150 m-t. Felvetettem, hogy mi ezt megcsináljuk saját pénzen, ők pedig 
a Kossuth Lajos utcát megcsináltatnák, a teljes önerejét vállalnák. Ők szeretnék a kezelést 
átadni. 
Levelet kell írnunk a Szarvas András igazgató úrnak, és ők továbbítani fogják az illetékes 
helyre. 
 
Iskola utcai járdával kapcsolatban a Biela Péter csak azt hajlandó támogatni, hogy a járda ott 
legyen, ahol volt, és szikkasztó árok legyen a járda és az út között. Ő abban látja a probléma 
okát, amiért befolyik a víz hozzá, hogy a járda odaépült. Inkább az lenne talán a megoldás, ha 
a kastélykert és a Bieláék nyomvonaláig megépülne a járda, és a régi nyomvonalon épülne 
meg. Ha békét akarunk, akkor kompromisszumot kell kötni. 
 
MÁV állomás állapotáról egy képes beszámolót láthattok a honlapon. Gyömrőn átvette az 
Önkormányzat üzemeltetésre, beszéltem a MÁV-val, a Gyömrői Polgármesterrel és 
Alpolgármesterrel is. Nagyjából a befolyt pénzből (büfé üzemeltetése is) hellyel-közzel kijön 
az üzemeltetés. Van már a birtokomban egy megállapodás-tervezet a MÁV-val. Gondolkodni 
kellene azon, hogy egy kulturált állomást kellene kialakítani. 
 
Több hozzászólás, észrevétel nem lévén megköszönöm a részvételt és az aktivitást, az ülést 
ezennel berekesztem. 
 
Sülysáp, 2008. szeptember 17. 
 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona     Horinka László 
                       jegyző                                                               polgármester  
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Lukács István 
települési képviselő 
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